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VanHaren ziet in Limburg wat de schoenenketen op den duur in de rest van Nederland te wachten staat.
“Ontgroening, ontvolking en vergrijzing, het speelt zich er allemaal al af", aldus vastgoedmanager Frank van
Sebille tijdens het VEDIS Trendcafé.

De winkelketen kijkt graag naar zijn vestiging op het Mosae Forum, een relatief nieuw winkelgebied in
Maastricht. De winkel van VanHaren doet het volgens Van Sebille daar goed, maar dat geldt lang niet voor alle
retailers.“We kunnen daar heel goed kijken welke kant we op gaan."

VanHaren haalt steeds minder omzet uit de winkels in kleine steden. “De plussen komen uit de grote steden",
aldus de vastgoedmanager. 

De retailer zag zijn omzet vorig jaar met ruim zeven procent stijgen. Ook dit jaar doet vanHaren het goed,
vertelt Van Sebille aan de hand van de laatste cijfers. “Dit jaar zitten we 0,2 procent boven de geplande omzet
en 0,3 procent boven vorig jaar."
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